



'Prix Armando Trovati' AIJS photo ski contest - #PAT

RIVA DEL GARDA (ITA), 31ST OF JULY 2018

The first annual 'Prix Armando Trovati' AIJS photo ski contest is officially open. The new deadline to submit photos is 24th August 2018.

The competition, named after former Italian photographer Armando Trovati is open to all accredited photographers who have attended a FIS Alpine World Cup competition during the 2017-18 season. Photographers can enter one picture with the winner decided by a prestigious six person jury comprising:

- AIJS President, M. Gernot Mussner (or Board member)
- Sarah Lewis, FIS Secretary General
- International Wire Agency Representative M. Olivier Morin (Agence France-Presse Rédacteur en Chef Photo France)
- AIJS Photographer – Alessandro and Marco Trovati, (here to transmit and to keep the spirit of their father)
- A Photo Critic Expert from the prestigious magazine Sport Week – Naima Mancini Sport Week - Gazzetta dello Sport (RCS)

The winner will be announced prior to the opening of the 2018- 2019 FIS Audi World Cup in Sölden in October. The winner will receive a prize of 1,000 euros, plus a Trophy awarded by FIS. The winner will also receive a short stay for 2 people at Riva del Garda, courtesy of Riva del Garda FiereCongressi, main sponsor of the PAT. Furthermore, a selection of the best pictures will be printed and will be available for viewing at resorts, sponsors locations, photo galleries.

Entries can be submitted by email to: contest@prixarmandotrovati.com.

The deadline to submit photos is postponed to 24th of August 2018. Complete details about the competitions, including all rules can be found at the official website.

The AIJS (Association Internationale des Journalistes de Ski) – the International Association of Ski Journalists – was founded in the early 1960s.

FRANCAIS - *Encore quelques jours pour envoyer votre photo et participer au premier concours photo sur le thème du ski alpin organisé par l'AIJS et supporté par la FIS : Le Prix Armando Trovati. Deadline pour envoyer votre photo : Le 24 août 2018. Règlement et informations sur*

www.prixarmandotrovati.com

En jeu, un chèque de 1000 euros et un séjour pour 2 personnes à Riva del Garda offert par Riva del Garda FiereCongressi.

Contact: Pierre Teyssot @PATrovati photo@prixarmandotrovati.com + 39 34 77 39 27 41



'Prix Armando Trovati' AIJS photo ski contest - #PAT

DEUTSCH -

Riva del Garda (ITA), 31. Juli 2018

Der erste AIJS Fotowettbewerb "Prix Armando Trovati" ist offiziell gestartet. Fotos können bis zum 24. August 2018 eingesandt werden. Der Fotopries ist nach dem italienischen Fotografen Armando Trovati benannt, der 2017 verstorben ist. Der Wettbewerb ist all jenen Fotografen vorbehalten, die in der Saison 2017-18 bei mindestens einem FIS Ski-Weltcuprennen akkreditiert waren. Es kann ein Foto eingesandt werden, welches von einer Jury bewertet wird.

Die Jury setzt sich wie folgt zusammen:

- AIJS-Präsident, Gernot Mussner (oder Vorstandsmitglied) - 1 Stimme
- FIS-Generalsekretärin, Frau Sarah Lewis - 1 Stimme
- Vertreter Internationale Fotoagentur, Herr Olivier Morin (Chefredakteur Agence France Presse Foto) – 1 Stimme
- AIJS-Fotografen Alessandro und Marco Trovati (um den Geist ihres Vaters zu vermitteln und beizubehalten) – 1 Stimme
- Fotokritikerin des renommierten Sport Week-Magazins (Gazzetta dello Sport) – Naima Mancini - 1 Stimme

Der Sieger/die Siegerin wird vor dem Ski-Weltcupauftakt 2018-19 in Sölden bekannt gegeben. Er/Sie erhalten einen Preis in der Höhe von € 1000,00.- und eine von der FIS gestiftete Trophäe. Dank der freundlichen Unterstützung von Riva del Garda FiereCongressi erhält der Sieger/die Siegerin zudem einen kostenlosen Aufenthalt für 3 Tage in Riva del Garda (ITA) für zwei Personen. Eine Auswahl der besten Fotos wird gedruckt. Es ist geplant die besten Fotos in Tourismusorten, bei Sponsoren und/oder Fotogalerien auszustellen

Interessenten können Fotos bis zum 24. August 2018 an contest@prixarmandotrovati.com einsenden. Details über den Wettbewerb sowie das Reglement finden Sie auf der offiziellen Webseite des PAT (Prix Armando Trovati).

Die AIJS (Association Internationale des Journalistes de Ski) wurde in den frühen 1960er Jahren gegründet.

Kontakt @PATrovati: Pierre Teyssot photo@prixarmandotrovati.com + 39 34 77 39 27 41 - End